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    INTERPELACJA 
W sprawie hałasu na ulicy Westerplatte 

 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie 
 

Zgłosił się do mnie mieszkaniec Starego Miasta , zamieszkujący w okolicach 
Hotelu Campanilla . SkarŜy się on a takŜe jego goście mieszkający w tym hotelu na 
hałas dobiegający z przejeŜdŜających ulicą tramwajów . Wiem ,Ŝe ówŜe Pan 
prowadził i z MPK , i ze stosownymi słuŜbami ,działającymi w zakresie ochrony 
środowiska , sporą korespondencję i był badany u niego hałas. Ale wg niego hałas 
był badany przy niskiej częstotliwości ruchu tramwajów , stąd dane na poziomie 
poniŜej normy . Teraz robimy podobno w Krakowie mapę hałasu . Wydaje się ,Ŝe 
wskazywana przez [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych] zmiana metody jest wskazana . Uprzejmie proszę o : 
1/ rozwaŜenie zmiany metodyki pomiaru hałasu 
2/ Znalezienie sposobu na zmniejszenie hałasu w rejonie Plant, na wysokości 

hotelu . 
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